

《单词百科:macromolecular是什么意思?macromolecular怎么发音?macromolecular的解释和用法》

英语单词macromolecular是什么意思?macromolecular怎么读?macromolecular怎么发音?简答网为您整理了macromolecular的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



macromolecular怎么读

macromolecular的读音:[, ma:kr ə ʊ 'm ɒ l ɪ , kju:l ə]

macromolecular的意思

1、[医] 大分子的, 巨分子的;

macromolecular的双语例句

1、Poly-lactide is one of the generally acknowledged biodegradable macromolecular materials.

聚丙烯交酯是世界公认的可体内降解的高分子材料之一.

2、Chitosan as a efficient and cheapness crude macromolecular flocculation exist many problems.

壳聚糖作为一种高效,廉价的天然高分子絮凝剂,它也有着自身的问题.

3、This text has studied brown granulated sugar was decolorized by Sodium metabisulfite and Composite macromolecular flocculant.

本文研究了重硫氧与复合高分子絮凝剂对复溶赤砂糖纯度的效果.

4、Brown granulated sugar was decolorized by sodium metabisulfite and composite macromolecular flocculant.

研究了重硫氧与复合高分子絮凝剂对复溶赤砂糖脱色的效果.

5、CHARMM is a program for macromolecular dynamics and mechanics.

CHARMM是大分子动力学和力学的程序.

6、The preparation routes and characterization techniques for the macromolecular composite nano materials are presented in detail.

本文对高分子纳米复合材料的制备方法作了简介.

7、Column switching-back flushing technique can realize accurate and fast measurement of macromolecular hydrocarbons in high-purity argon.

采用反吹法测定高纯氩气中大分子碳氢化合物,能够达到准确、快速测量高纯气体中大分子碳氢化合物的目的.

8、SanYou (TianJin) macromolecular technology Co.

三友 (津) 分子技术有限公司系中外合资企业.

9、Finally, this paper points out the developing trend of inorganic and organic macromolecular complex flocculants.

在此基础上,文章最后指出了高分子复合絮凝剂的发展方向.

10、The growth mechanism of macromolecular crystals in faced with a wonderful developing opportunity.

生物大分子晶体生长机理的研究面临极好的发展机遇.

11、Yale University Center for Structural Biology houses X-ray equipment and computational resources for macromolecular structure determination.

耶鲁大学结构生物学中心备有决定大分子结构的 X 光仪器和计算资源.

12、Toxins remaining in the patient's body will be degraded by this macromolecular medicine.

驻留在患者体内的毒素会被这种高分子药物降解.

13、It is introduced a new type of macromolecular phenolic high temperature antioxidant (PNX).

介绍了一种新型酚类大分子高温抗氧添加剂 (PNX).

14、Overview of the macromolecular machines with a common solution to the problems.

生物大分子机器概要,及解决问题的一般方法.

以上是简答网为您整理的macromolecular怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于macromolecular的用法、macromolecular的释义、macromolecular的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/macromolecular>